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Mandag den 9. september 2024 kl. 19.00-21.00 – Konferencen Sundhøj 
 
Pkt. 1  
Godkendelse af dagsorden og referat 
 
Godkendt. 
 
Pkt. 2  
Præsentation af medlemmerne i skolebestyrelsen 
 
Pkt. 3  
Nyt fra skolens elevråd, ledelse, medarbejdere og formand 
Formålet med punktet er at bestyrelsen, fra de fire perspektiver, får et indblik i skolens hverdag 
siden sidste bestyrelsesmøde.  
 
Formand: Har sammen med Kasper og næstformand deltaget i dialogmøde med børn- og 
ungeudvalget og skolebestyrelser. Dagsorden har blandt andet handlet om det mangfoldige 
forældresamarbejde. Det har givet anledning til nogle gode refleksioner omkring muligheder og 
udfordringer. Der vil i skolebestyrelsen blive arbejdet videre med det gode forældresamarbejde.  
 
Kasper/ledelse:  
Skoleåret er kommet rigtig godt i gang på tværs af skolen.  
 
7.s har været på Stevns – dejlig tur med formålet om et godt socialt sammenhold i en gruppe 
elever der er helt nye i deres fællesskab.  
9. årgang har været i Berlin – vi havde lidt udfordringer med tyveri på hotellet, men alle klarede 
de udfordringer fint.  
Vi er på afdeling Sundhøj og afdeling Lundby i gang med et kompetenceudviklingsforløb for 
lærere og ledere med ’Styrket Borgerkontakt’ omkring vores fokus på samarbejdet mellem 
forældre og skole.  
Der er afholdt en meget skøn høstfest på afdeling Lundby, som forventelig bliver en 
tilbagevende tradition.  
Vores nye medarbejdere holder vi opfølgende introsamtaler med i disse uger, og de er glade for 
at være begyndt på skolen.  
Legemiljøet omkring bakken på Sundhøj er åbnet – stor tak til elevrådet for deres arbejde med 
opgaven. 
Elevrådene arbejder i år videre med vores undervisningsmiljøvurdering og de handlinger der er 
aftalt.   
På 8. årgang har vi haft besøg af en klasse fra Rose i Tyskland – der er genbesøg senere på året.  
Der har været afholdt forældrekursus for nytestede ordblinde elever. 
Anbefaling til alle i bestyrelsen om at følge FB, her bliver der lagt mange fine små historier op 
omkring skolens hverdag.  
Kristine/Centerafdelingen og Broen:  
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Vi er kommet godt fra start med 130 elever på CA og 6 i Broen og et par nye kolleger 
(pædagoger) 
Vi har haft pædagogisk dag i planlægningsugen omkr. udeskole – med fokus på didaktik og det 
sensoriske perspektiv. 
Der har været afholdt forældremøde - godt fremmøde. ‘Vi skylder os langsomt’, så vi får de nye 
elever godt i gang på skolen.  
Grp. 9x er på skolerejse til Skærbækcenteret i denne uge. 
En stor flok fra Centerafdelingen har deltaget i DHL stafet. 
I morgen deltager vi med et hold til Specialskolernes fodboldturnering - på Rævebakkeskolen i 
Nyborg.  
I Centerafdelingen har vi en mindre gruppe voksne der tager til Boston på besøg på en 
specialskole, med tanke på vores arbejde omkring åben og undersøgende didaktik med legende 
tilgang.  
 
Stinne:  
Skolestart er en travl tid for lærerne med forberedelse og forældremøder.  
Der har været skolefodbold og det har været en god oplevelse.  
Der er flere klasser, der har været og skal på skolerejse.  
Tåsingeskolen er tilmeldt ’Alle børn cykler’ 
 
Janne: 
Vi har også deltagelse i skolefodbold for specialklasser 
Alting er godt i gang og vi har haft forældremøder 
Forberedelsesugen har været god og rart med fordybelse. 
 
Mikkel/elevråd Sundhøj: Der har været valg og konstituering i elevrådet. Mikkel sidder desuden 
i ’elevforum’ i Svendborg Kommune 
Sara/elevråd Center (afbud) 
 
Pkt. 4  
Forretningsorden og rammen for arbejdet i skolebestyrelsen 

Formålet med punktet er at skolebestyrelsen drøfter den nuværende forretningsorden og 
beslutter eventuelle ændringer, samt den formelle ramme for arbejdet i skolebestyrelsen – se 
bilag. 
 
Der drøftes en opmærksomhed omkring suppleanternes rolle i skolebestyrelsen jf. 
forretningsordenen. Der laves en ’teknisk’ gennemskrivning af forretningsordenen.  
 
Opmærksomhed henledes til skolebestyrelsens principper og værdiregelsæt på skolens 
hjemmeside.  
 
Pkt. 5  
Madordning – der opstået nye muligheder? 
Formålet med punktet at skolebestyrelsen drøfter ny mulig løsning.  
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Bestyrelsen vil bruge mere tid på at undersøge alternativer til det indkomne tilbud. Bestyrelsen 
undersøger endnu en gang muligheden for madordning ved andre leverandør.   
Mikkel spørger ud i elevrådet, hvad eleverne kunne tænke sig af indhold i eventuel en 
madordning.  
Jonas og Andreas arbejder videre omkring perspektiverne på en mere visionær madordning.  
Beslutningen udskydes til mødet i november.  
 
Pkt. 6  
Budgetprocedure 2025 
Formålet med punktet er at skolebestyrelsen præsenteres for dette skoleårs budgetprocedure 
og at eventuelle budgettemaer drøftes som 1. behandling. – se bilag 
 
Kasper fremlægger retningslinjerne for budgetprocessen. Der forventes et budget for 2025 som 
ligner budget 2024.  
 
Pkt. 7  
Årshjulet  
Formålet er en kort gennemgang af status på punkter, opgaver for skolebestyrelsen og kommer 
punkter til skolebestyrelsesmøderne.  
 

• Skole-hjem-samarbejde (principper) 

• Digital dannelse og teknologiforståelse (principper) 

• Principper for ’overgange’– underoverskriften ’hvad er den gode overgang’. 

• Evt. fælles foredrag om skærm(for)brug. 

• Skolemad (november) 

• Skolerejser 

• Justeret folkeskole 
 
 


